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JEGYZŐKÖNYV 

 

Esélyegyenlőségi bizottsági ülés 

2022. november 21. hétfő szerda 20:00 

Helyszín: Microsoft Teams 

 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK Esélyegyenlőségi referens Balog Marcell 

ELTE ÁJK HÖK Kiss Noémi 

ELTE BGGYK HÖK Fekete Tamara 

ELTE BTK HÖK Szabó Vanessza 

ELTE IK HÖK Nagy Bendegúz 

ELTE PPK HÖK Németh Fanni 

ELTE GTK HÖK Rózsa Panna 

ELTE TTK HÖK Németh Friderika Bianka 

ELTE TÓK HÖK Fera Dóra 

ELTE TáTK HÖK Lepres Luca 

ELTE KolHÖK Ribly Zita 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE IK Hősi Rezső 

 

 

 

 

Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 
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2. Egyebek 

Az elnök, Balog Marcell az ülést 20 óra 12 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Balog Marcell elmondja, hogy két szervezetet említett a karácsonyi adománygyűjtésről, a 

Dunakanyar Család- és Gyermekjóléti Intézmény és a Cseppkő Gyermekotthon. Ezt 

szavazásra bocsátja, és az esélyegyenlőségi bizottság egyhangúan megszavazza a Cseppkő 

gyermekotthont. A promó továbbítva lesz a kommunikációs bizottságoknak kari szinten. 

Ezután megkérdezi, hogy akiknél volt sütivásár már, azoknak milyen volt. 

Kiss Noémi elmondja, hogy náluk holnap lesz, és nagyon sikeresnek látja majd az eseményt. 

Hívtak meg színészeket, illetve egyéb szervezeteket, hogy szintén csatlakozzanak az ÁJK 

palacsintbisztró-sütivásár kezdeményezéshez.  

Fera Dóra elmondja, hogy nagyon sikeresnek érezte a TÓK-on, mindenki, hallgatók és 

oktatók is pozitív visszajelzéseket adtak a rendezvényre. 

Rózsa Panna elmondja, hogy ő kevésbé érzi majd sikeresnek a rendezvényt, mivel 130-140 

főre van elegendő süteményük, illetve csaj egy helyszínt kaptak meg, és nagyon kevés padot. 

Jelenleg újratervezés alatt van az esemény, a Q épület aljában kerül megrendezésre. 

Lepres Luca elmondja, hogy neki nagyon tetszett a rendezvény, vevőnek találta rá a 

hallgatókat. 

Fekete Tamara elmondja, hogy náluk nagyon jól sikerült a rendezvény, és nagyon hamar 

elfogytak a sütemények, már 13-14 óra körül. Szerinte a BGGyK-oz képest is versenyképes 

összeget tudtak gyűjteni. Oktatók és hallgatók is résztvettek, recepteket is cseréltek, meg is 

fogják tartani ezt a szokást. 

Szabó Vanessza elmondja, hogy nem hozzá tartozik ez az esemény, átadta a szervezőnek, 

amit mi lefektettünk bizottsági szinten. Kapcsolattartóként vesz részt a bizottság és a 

szervezők között. 

Németh Fanni elmondja, hogy náluk a mindenki segít napok voltak, ahol eddig most voltak a 

legtöbben, sok szervezettel sikerült felvenniük a kapcsolatot, és mindenki nagyon pozitív 

visszajelzéseket adott. 

Balog Marcell megkéri a bizottságot, hogy tegye fel a kezét, aki elbírja fogadni az 

aktualitások napirendi pontot, amit a bizottság egyhangúan támogatott. 

 

2. Egyebek 

 

Balog Marcell 20 óra 24 perckor lezárja az ülést.  
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Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Dr. Krasz Péter 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 
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 Balog Marcell 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

jegyzőkönyvvezető  


